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Výběr zápisů z tábora
1. července 2007

Dnes,  jako  každý  nedělní  den,  jsme  vstávali  v 8:00.  Je  druhý  den
našeho letošního tábora. Po snídani bylo rozděleno několik prací, jedna skupina
dělala tee-pee, druhá díru na stožár, někdo jídelnu a kuchyň. Po poledním klidu
jsme hráli  ponorky. Hra to  byla  dobrá.  Zranění  skoro žádná,  pouze torpédo
Ondra při sestřelení holčičí ponorky přišel ke zranění nosu (ztráty-trocha krve).
Poté  se  do  večeře  postavil  stožár  a  bylo  volno.  Někdo  hrál  Bang  a  někdo
Osadníky. Po večeři se hrál dobrovolný fotbal. Ve 22:00 byla večerka a většina
obyvatel se odebrala spát.

-Peky-

7. července 2007
Dnes je osmý dne tábora. Prohlídka stanů a rozcvička nebyla, páč je

neděle. Od rána krásně svítí sluníčko, mělo by vydržet do večera. Po snídani
nám  bratr  Ondra  rozdělil  práci  na  táborový  oheň.  O  poledním  klidu  se
vymýšlely scénky, nacvičovaly písně na večer. Potom následovala další etapová
hra. Stavění stanů, holky zvítězily jen o pár vteřin před kluky. Teď je to docela
vyrovnané  5:7  pro  Kosáckou  gardu  (kluci).  Večer  jsme  se  všichni  sešli  u
táborového ohně, předvedli si scénky, zazpívali si a šli spát.

-Lucka a Medůza-



16. července 2007
Ráno  jsme  vstali  v 7:30  s šli  jsme  HokyToky  rozcvičku  vedenou

Kukličem. K snídani jsme dostali zbytky buchet. Po snídani jsme měli chvíli
volno a pak jsme se šli připravovat na jízdu do Pavlovického lomu. V 9:49 jsme
vyrazili  na  dvacetikilometrovou trasu  k lomu v sestavě  Peky, Stopař,  kačka,
Lasička, Medůza, Kuklič a Hejkal. Pekymu se ve čtvrtce cesty zničila sedačka a
musel se vrátit do tábora. Zbytek cesty proběhl v pořádku. K lomu jsme dojeli
před dvanáctou hodinou. Zchladili jsme se a pak šli skákat z houpačky do vody.
Když jsme se dost vyblbli, tak jsme si odpočinuli a dali svačinu. Pak jsme se
zase koupali, houpali se po dvou a zase dělali blbosti. Nakonec se nám podařilo
zničit  houpačku.  Tak jsme se  párkrát  namočili  a  vyrazili  na  zpáteční  cestu.
Cesta proběhla celkem v pohodě, až na Hejkala, který hodil tlamu přes řidítka.
Zbytek cesty byl v klidu. Když jsme dorazili do tábora, dostali jsme do nástupu
volno. Po nástupu byla večeře a ve 22:00 byla večerka.

-Medůza-



Středisková olympiáda
Dne 22.9 jsme setkali v 9,00h na Chodskem náměstí ve složení: 

Kuklic, Hejkal, Peky, Kačka, Medúza, Eva (která nesoutezila), 
Dominika, Terka a já. Potom jsme šli ke škole ve Šwarcově ulici na 
hřiště, kde nás čekal Riki a potom i Karel a Ondra. Program byl zahájen 
olympijským ohněm. Následoval zápis do soutěžních disciplin. Soutěže 
probíhaly po celé odpoledne. Závodili jsme v běhu na krátké, střední a 
dlouhé tratě, ve skoku dalekem a vysokém, vrhu koulí a štafetovém 
běhu.Všichni jsme se snažili docílit co nejlepších výsledků, což se 
podařilo zejména Ondrovi. Akce se podařila a my jsme se rozcházeli s 
vědomím, že není důležité zvítězit, ale zúčastnit se.  

-Myšička-

Drakiáda 2007
V sobotu 13.10. se konala tradiční drakiáda. V 9 hodin jsme se sešli na

konečné tramvaje na Homolce. Byli tu Míra, Kuklič, Myšička, Mikeš, Tomáš,
Kačka  ,  Medůza  a  Markéta  a  já.  Draka  měli  Tomáš,  Kačka,  Markéta  a  já.
Vyrazili jsme ke klubovnám na Plzeňské cestě. Po nástupu a registraci  se šlo
konečně pouštět.  Ti,  co měli  draky,
se  rozdělili  do  tří  skupin.  Jedna
skupina  pouštěla  na  louce   nad
Hradištěm  a  ostatní  soutěžili  v
různých  disciplínách.  Např.:  v
přetahování,  shazování  plechovek,
závodech na chůdách a na lyžích a
dalších.  Splnění  disciplíny  bylo
odměněno  razítkem,  za  které  si
každý mohl vybrat nějakou odměnu.
Draci  létali  někomu  lépe,  někomu
hůře. Někdy se projevily různé vady.
Komise hodnotila  jak draci létají a
jak  vypadají.  Na  konci  akce  došlo
k vyhlášení  vítězů.  Z našeho  oddílu
byly  nejlepší  Kačka  a  Markéta.
Kačka byla z nás nejlepší v létání a
Markéta v kráse draka. Celá akce se
docela vydařila.

-Kuba- 



Výprava do Sušice
26.10.2007-pátek
Brzo ráno jsem se sešli jako vždy na Hl.n. při sestavě: Kuklič, Míra, Hejkal,
Peky, Stopař, Mišák, Miki, Pavlík, Kačka, Lasice a Medůza. V Horažďovicích
jsme přestoupili na lokálku do Sušice-joo skauti jsou skladný =)
Sušice to děsně dlouhý město,takže jsme měli jako naschvál klubovnu na druhý
straně města. Po vyložení věcí jsme se šli projít kolem řeky Otavy. Cestou nás
nějakou dobu pronásledovali nějací asi zhulený lidi,teda oni to spíš byli starší
děti,pak už se jim nechtělo jít tak daleko tak to vzdali…Nad Sušicí jsmejako
největší blázni sbíhali z kopce (někteří hodily tlamu =) ) Večer nám odd. Kotva
volal (teda Kukličovi no) že mají přebytky Gulášové polívky tak ať příjdem.
Nejdřív jsme málem vlezli do jiné školy to se vše, ale spravilo a my se dostali
cestou přes plot do tamnější modré školy abychom si pochutnali na obarvené
vodě s rohlíkem =D Ještě jsme předvedli  divadlo na vylosované pohádkové
postavičky.
27.10.2007-sobota
Ráno  snídaně-vánočka  a  Míra  na  Kukličovu  radu  přinesl  22  čerstvých
rohlíčků!!! A čekala nás útrapná cesta do LLC (lesní lanové centrum) které bylo
blízko Břetěnic,ale docela dáál od Sušice.
Na Svatoboru jsme běželi Kodeukovaný běh-dvojice mají svázané vnitřní nohy
(neřídili jsme se Mimoňovo heslem:“Lepší zemřít než být druhý“) V LLC nás
čekalo zklamání-nějací  lidé  zbořili  ty  lana a  takhle  takže zbyli  jen otlačené
stromy. Jako náplast posloužily buřtíky,cibul,chleba(Hejkal:Horkej chleba=čaj
od  Kukliče  z  termosky)  Jinak  se  jeďte  podívat  do  Břetěnic-nabízejí  tam
procházky s Lamami(zvířátka néé lidi  =) )  Vrátili  jsme se smutní   a  docela
utahaní.  Cestu jsme měli 2x zpestřenou prohlídkou vojenských aut(teda pokud
se tomu tak dá říkat =D), které okolo nás projeli.Dohromady jich bylo asi tak
35. A to nás ještě čekala večerní hra s Kotvákama…



Večer: Sešli jsme se po skupinkách na náměstí, kde nám Hejkal(néé ten náš)
vysvětlil  pravidla  hry  a  mohlo  se  začít  :  hledat  krabičku  od  sirek-Albert  v
různých ulicích  podle  mapy. 4x  jsme potkali  jednu a  tu  samou skupinu od
Kotvy z toho 2x viděli odkud berem šifrovaný vzkaz =´(. Když jsme hledali na
bus.zastávce tak jsme se dali do řeči s dvouma sušickejma klukama. Pomohli
nám hledat,ukázali kostel a kapličku U Andělíčka. V té souteži jsme skončili
druhý ale to jen o pár vteřin…
28.10.2007-neděle
Po snídani jsem si zas s Kotvou zahráli kosťo, fotbal, a buldoga-jako vždy supr
hry. Pak už jen balení,oběd a uklízení odchod z klubovny a příjezd vlakem do
Plzně.

-Lasice-

Do nové
dimenze

Jako  tradičně
jsme se sešli na hl. n.
Plzeň.  Účast  byla
slabá. Bobek , Kačka,
Riki,  Míra,  Kuklič  a
samozřejmě já. Kuklič
sázel  na Myšičku,  ale
ten  se  nedostavil.  Po
zakoupení  lístků  jsme
nastoupili  do  vlaku  a
odjeli  do  Dýšiné.
Procházeli jsme okolo
golfového  hřiště  až

jsme došli k tunelu, který byl pro naši smůlu zamřížený. Stále byla možnost
nechat  Kukliče vyrvat  mříž,  ale nechtěli  jsme po nás zanechat  škody. Tudíž
jsme podél golfových hřišť došli  k druhému vchodu do tunelu, který byl na
druhé straně. Tudy se do  tunelu dalo vstoupit. Tunelem se valily veškeré zvuky
které  po nás  vznikly. Cestou jsme potkali  I  několik netopýrů.  Poté  jsme se
zasněženou krajinou odebrali zpět do Dýšiné, ale jiným směrem. Nakonec jsme
došli do Chrástu a odtamtud odjeli z5 do Plzně.

-Peky-



Velké klání v uzlování
Na tuhle supr akci jsme se sešli v sobotu 24.11 kolem 9. hodiny. Bylo

nás celkem 5: Peky, Lasička, Medúza, Kuklič no a samozřejmě já  ono (nás
teda být víc ani nemělo) a tak jsme se přesunuli do klubovny kde jsme si začali
trénovat  uzly  teda  až  na  Pekyho,  kterej  si  skládal  hlavolamy. Mezitím  nás
Kuklič zaprezentoval. V 10 hodin byl nástup. Po nástupu začalo klání světlušek
a vlčat. Když byli hotoví tak jsme přišli na řadu mi – skauti a skautky. Bylo
celkem 5 stanovišť ve vázání uzlů: 6 uzlů na 6ti  lankách, 6 uzlů na jednom
lanku,  3  uzly  jednou  rukou,  6  uzlů  za  zády  a  6  uzlů  poslepu.  Když  jsme
dovázali  i  mi  tak nastoupili  roveři  a  rengers.  Když douzlovali  i  oni,  tak se
čekalo až se spočítají výsledky. Náš oddíl se umístil na krásném třetím místě
( mohli jsme dopadnout i líp, ale Peky nám to kazil ). Když jsme se rozhodli jít
domů tak jsme nemohli najít  Medúzy ztracenou botu. Hledali  jsme ji asi 15
minut a po dlouhém hledání jsme ji našli( spíš Medúza našla) zakopanou někde
za topením. Mezi 13 a 14 hodinou jsme skončili a rozešli se( někteří rozjeli) do
svých domovů. 

 -Katka-



Něco z historie

Nevím, jestli si Jarín představoval, když si psal
svoje zážitky z oddílového života, že je někdy někdo
bude oddílovému osazenstvu číst nebo že se dokonce
budou přepisovat, zkrátka jestli pomýšlel na to, že se
jednou  stanou  ne  němým  svědkem  historie  našeho
oddílu.  Každopádně  asi  každý  musí  ocenit,  s jakým
zájmem  a  porozuměním  přistupoval  k vedení  oddílu,  jak  byl  do
skautingu zapálen. Kdysi jsem ho požádal, ať mi něco napíše do knihy
od Jaroslava  Foglara,  kterou jsem doslova  hltal  a  on  mi  napsal:  „Ať
jiskra  v tvém srdci  nikdy  nezhasne“.  I  to  já  bych  chtěl  popřát  všem
členům našeho oddílu nejen do nového roku.

-Riki-

221. Schůzka        14. 5. 1990 
Scházíme  se  ve  čtyři  odpoledne  u  Sokolovny  v Bolevci.

Nestačíme se divit. My dospělí. Přišlo nám už přes dvacet dětí! Je nás
pořádná tlupa! Dnes jdeme do Obvodního domu pionýrů a mládeže „na
kukandu“.  Domluvili  jsme se,  že  nás  tam občas  pustí.  Ale  podmínky
nejsou  zrovna  ideální.  Když  pominu  jasně  červené  lavice  a  shodně
laděné celé vybavení kreslírny, kam nás po chvilce vybavování pustili,
tak je to tu jako ve třídě a ještě pro nás dost málo místa. A pod námi
divadlo, máme se chovat tiše. Porkřik šeptáme!

Dost  času  nám dnes  zabere  „administrativa“.  Docházka,  zápis
nových  členů,  rozdávání  oficiálních  přihlášek  ,  zápis  z výpravy,
hodnocení  akce  45.  výročí  osvobození  Plzně  US  army,  bodování
z minulého měsíce.  Konečně začíná první hra. Kluci už jsou neklidní.
Hraje se „Jan Tleskač“ a užijeme si dost legrace.  Poté hned další  hra
„Doprava, doleva“, při které chlapci zase namáhají mozkové závity. Ale
už je šest hodin!! Loučím se, letím do práce. Zrovna v nejlepším. Škoda. 

-Jarín- 



222. schůzka        21. 5. 1990 
Scházíme  se  ve  čtyři  na  konečné  čtyřky.  Zvedení  chybí  Ledňáček  a
Bedlák, kteří jsou omluveni. Schůzku vede Willy, pomáhám mu já, Jarín.
Barry  a  Láďa  Vališ  zastupují  nepřítomné  rádce  Sobů  a  Rysů.
Přesunujeme se na „Homoli“, zahajujeme pokřikem. A hned hrajeme hru
na veverky. Kluci se dost vyřádili, i když ne vždycky se hraje poctivě.
Nejsou ještě patřičně vychováni. Poté se připravuje družinový závod ve
štafetě „Nestejné úseky“. Mezitím zkouším po družinách znalost přírody.
Mám asi 20 listů lesních stromů a chlapci se je snaží poznávat. Je to dost
těžké, ale znalosti některých jsou opravdu minimální. Máme je opravdu
hodně co učit.  Vítězí Rysi, měli jednoho „znalce“.  Poté chlapci běhají
štafetu, kde si užijí pohybu. Na závěr přichází Ledňáček a přináší některé
informace ze sněmu Junáka z Prahy. Ve čtvrtek pořádá středisko Limba
závod  na  trialových  kolech.  Oddíl  se  zúčastní.  Uvidíme,  jak  budem
pokračovat v tradicích slavného kdysi Jižního kříže. Jdeme domů skoro
v 7 hodin.

-Jarín-

REGISTRACE
Jako každý rok, i letos je začátek kalendářního roku signálem blížící se
registrace.  Protože  však  již  čas  pokročil,  je  třeba  registrační  částku
uhradit. Letos byla střediskovou radou schválena ve výši 600 Kč. Těmito
prostředky  je  zajišťován  chod  junácké  organizace  a  zároveň  pojištění
jednotlivých členů Junáka v rámci jeho akcí. Asi 10 % z částky pak získá
náš  oddíl  přímo  na  potřebné  výdaje,  zbytek  pak  nepřímo  v  podobě
příspěvků na provoz kluboven, dotací na dlouhodobé či krátkodobé akce
nebo  v  podobě  vybavení.  Nutno  podotknouti,  že  výše  uvedené
každoročně překročí sumu vybíranou, a tudíž není třeba litovat zaplacení,
protože z částky nebude mít prospěch nikdo cizí, ale jen a jen my  plátci.



Plánované akce



Buďte chytřejší než páťák, náš test zvládne každý! 

Správné odpovědi na následující otázky odevzdávejte Kuličovi.

1. Co?

2. Kde?

3. Kdy?

4. Proč?

Bonusová otázka:

Jak?

Kontakt:
Riki: 777 293 529 Kuklič: 723 215 934
Petr: 606 179 234 Karel: 777 855 975
Míra: 723 215 000 Marek: 776 737 801
e-mail: jizni.kriz@seznam.cz  
web: www.jizni-kriz.wz.cz

 


